
JEGYZŐKÖNYV 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testüietének 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

2023. szeptember 26. napján 13.00 órakor 

a Városháza Konferencia termében megtartott 

7. rendes üléséről. 



Tartalomjegyzék 

Tárgy Oldal 
46/2023. (IX.26.) Szoc. Napirend 4 
47/2023. (IX.26.) Szoc. Szentes Város Önkormányzata 2023. évi 

költségvetésének I. félévi végrehajtásáról 
szóló beszámoló (3) 

4 

48/2023. (IX.26.) Szoc. Szentes Város Szociális 
Szolgáltatástervezési koncepciójának 
felülvizsgálata (5) 

5 

49/2023. (IX.26.) Szoc. Szentes város III. számú felnőtt háziorvosi 
körzet működtetése (9) 

7 

50/2023. (IX.26.) Szoc. Az orvosi ügyeleti ellátás működése (10) 8 
51/2023. (IX.26.) Szoc. A 2023. évi közfoglalkoztatásról beszámoló 9 
52/2023. (IX.26.) Szoc. Szentesi Családsegítő Központ kérelme 10 
53/2023. (IX.26.) Szoc. Intézményi beszámolók 13 
54/2023. (IX.26.)Szoc. Szentesi Családsegítő Központ és a Gordius 

Intézmény szerződéskötése 
14 



Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és 
Egészségügyi Bizottságának 2023. szeptember 26. napján a Városháza 
Konferencia termében megtartott 7. rendes üléséről. 

Jelen vannak: Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai 
Agócs Lászlóné a bizottság elnöke 
Hornyik László Károly a bizottság tagja 
Füsti-Molnár István a bizottság tagja 
Krausz Jánosné a bizottság tagja 
Bódi Szilvia a bizottság tagja 
Dr.Chomiak Waldemar a bizottság tagja 
Dr. Szabó Andrea a bizottság tagja 
Lencséné Szalontai Mária jegyzőkönyvvezető 
valamint a mellékelt jelenléti ív alapján. 

Agócs Lászlóné: 
Köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a bizottság 7 tagjából 7 fő jelen 
van, a bizottság határozatképes. Az ülést megnyitotta. 

Kérte a jelenlévőket, hogy 1 perces néma felállással adózzanak dr. Bod Péter 
főorvos emlékének, aki a napokban hunyt el. 

Javaslatot tett a napirendre a kiküldött meghívó szerint, valamint javasolta, hogy a 
jegyzőkönyvet az elnök mellett Dr. Szabó Andrea bizottsági tag írja alá. 

Nyílt ülés: 
1. Szentes Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének I. félévi 

végrehajtásáról szóló beszámoló (3) 
2. Szentes Város Szociális Szolgáltatástervezési koncepciójának felülvizsgálata 

(5) 
3. Szentes város III. számú felnőtt háziorvosi körzet működtetése (9) 
4. Az orvosi ügyeleti ellátás működése (10) 
5. A 2023. évi közfoglalkoztatásról beszámoló 
6. Szentesi Családsegítő Központ kérelme 
7. Intézményi beszámolók 

8. Egyebek 

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata a napirendre vonatkozóan. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy más javaslat nem volt, kérte a bizottságot, aki a napirendet és a 
jegyzőkönyvet aláíró személyt elfogadja, szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a napirendet és az aláíró személyét 
egyhangúlag - 7 igen szavazattal - elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

[\ 



46/2023. (IX.26.)Szoc. 
Tárgy: Napirend 

H A T Á R O Z A T 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az ülés napirendjét az alábbiak szerint 
határozta meg: 

Nyílt ülés: 
1. Szentes Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének I. félévi 

végrehajtásáról szóló beszámoló (3) 
2. Szentes Város Szociális Szolgáltatástervezési koncepciójának felülvizsgálata 

(5) 
3. Szentes város III. számú felnőtt háziorvosi körzet működtetése (9) 
4. Az orvosi ügyeleti ellátás működése (10) 
5. A 2023. évi közfoglalkoztatásról beszámoló 
6. Szentesi Családsegítő Központ kérelme 
7. Intézményi beszámolók 
8. Egyebek 
9. 

A jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Dr. Szabó Andrea. 

1. Szentes Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének I. 
félévi végrehajtásáról szóló beszámoló (3) 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte az előterjesztőt, hogy kiegészítése van-e? 

Balogh Imre: 
Elmondta, hogy nem volt probléma az I. félévben, a működéshez rendelkezésre állt a 
megfelelő forrás. A fejlesztés pénzügyi teljesítése a II. félévben várható. 
Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. Megköszönte az 
intézményvezetőknek a takarékos gazdálkodást. Kérte a bizottság tagjait, aki 
elfogadásra javasolja az anyagot, szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az előterjesztést egyhangúlag - 7 igen 
szavazattal - megtárgyalásra alkalmasnak tartotta és az alábbi határozatot hozta: 

47/2023. (IX.26.)Szoc. 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének I. félévi 
végrehajtásáról szóló beszámoló (3) 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a „Szentes Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének I. félévi 
végrehajtásáról szóló beszámoló" című előterjesztést és egyhangúlag elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testület számára. 

A 



2. Szentes Város Szociális szolgáltatástervezési koncepciójának 
felülvizsgálata 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte az előterjesztőt, hogy kiegészítése van-e? 

Fekete Csilla: 
Elmondta, hogy a város szociális szolgáltatástervezési koncepcióját két évente kell 
jogszabályi rendelkezés alapján felülvizsgálni. Ez megtörtént, az intézmények 
elküldték beszámolóikat, javaslataikat. A Szociálpolitikai Kerekasztal is megtárgyalta 
a koncepciót, az ott elhangzott javaslatok is beépítésre kerültek. 
Agócs Lászlóné: 
Megköszönte az előterjesztőnek az anyag elkészítését, az intézményvezetőknek a 
közreműködést, hatalmas munka volt. Kérdése a 17. oldalon lévő táblázatra 
vonatkozott, amely a 2021-2022-es támogatási adatokat mutatja és csökkenő 
tendenciát mutat. Megkérdezte, hogy 2023. évben mi várható? 

Fekete Csilla: 
Válaszában elmondta, hogy a csökkenés a minimálbér, valamint a nyugdíjak 
emelkedésével függ össze, mivel a nyugdíjminimum nem változott, így a 
jövedelemhatárok sem változtak nagymértékben. Ezért emelték a 
jövedelemhatárokat az év elején, de ez csak arra volt elég, hogy aki eddig jogosult 
volt a támogatásra, az ne essen ki. Elmondta, hogy sok esetben alkalmazzák a 
méltányossági lehetőséget. 

Agócs Lászlóné: 
Példát mondott arra, hogy volt olyan eset, hogy az iskola jelezte, hogy a gyerekek 
már legalább két napja nem ettek, az ellátórendszer azonnal lépett, pedig éppen 
hétvége volt, de ment a segítség a családnak. Hozzátette azt is, hogy a családdal 
egyébként nehezen lehetett boldogulni. 

Bódi Szilvia: 
Kiegészítette, hogy valóban nem voltak együttműködőek először, de aztán sikerült 
talpra állítani a családot. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki az előterjesztést elfogadásra javasolja, szavazatával 
jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság az előterjesztést - 7 igen szavazattal-
elfogadásra javasolta, és az alábbi határozatot hozta: 

48/2023. (IX.26.) Szoc. 
Tárgy: Szentes Város Szociális Szolgáltatástervezési koncepciójának felülvizsgálata 
(5) 



H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a „Szentes Város Szociális Szolgáltatástervezési koncepció felülvizsgálatára" 
vonatkozó előterjesztést és egyhangúlag a határozati javaslat elfogadását 
javasolja a Képviselő-testület számára. 

3. Szentes város III. számú felnőtt háziorvosi körzet működése 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte az előterjesztőt, hogy kiegészítése van-e? 

Lencséné Szalontai Mária: 
Tájékoztatta a bizottságot, hogy dr. Szenti Ella kérte az önkormányzattal fennálló 
feladat-ellátási szerződésének megszüntetését, mivel 2023. november 01. napjától 
megszünteti a betéti társaságot, és a Máthé-M és Társa Kft. alkalmazottjaként kívánja 
folytatni a praxisjoghoz kötött háziorvosi tevékenységét. Ehhez kapcsolódva a Máthé-
M és Társa Kft. ügyvezetője is kérést nyújtott be az önkormányzathoz, hogy a 
fentieknek megfelelően az önkormányzat módosítsa a szerződését. 
dr. Szenti Ella doktornő még azt is kérelmezte, hogy az önkormányzat járuljon hozzá 
ahhoz, hogy a jelenleg Köztársaság utca 27. sz alatti rendelését a Rákóczi F.u. 71. sz. 
alatt folytathassa. 

Elmondta, hogy a kérelmekkel kapcsolatosan megkereste a szakhatóságokat, NEAK, 
Népegészségügyi Osztály, valamint az Országos Kórházi Főigazgatóság véleményét 
is kikérte. A hatóságok nem támasztottak akadályt a kérelmek kapcsán, a 
rendelőhelyiség változása sem ütközik akadályba, mivel az új rendelő is a körzeten 
belül helyezkedik el. 

Dr. Chomiak Waldemar: 
Megkérdezte, hogy dr. Máthé-Magyar Csaba doktor úr hogy fogja ellátni a nagytőkéi 
körzetét? 

Lencséné Szalontai Mária: 
Elmondta, hogy a nagytőkéi körzetet nem érinti a változás, mivel dr. Szenti Ella viszi 
továbbra is a III. körzetet, a X. körzetet pedig dr. Máthé-Magyar Dalma. 

Dr. Chomiak Waldemar: 

Megkérdezte, hogy hol és milyen időpontban fognak rendelni? 

Lencséné Szalontai Mária: 
A két körzet a Rákóczi F. u. 71. sz. alatt egy rendelőben fog működni, a rendelési 
időt már leegyeztették a Népegészségügyi Osztállyal. 
Agócs Lászlóné: 
Hozzátette, hogy majd az Országos Kórházi Főigazgatóság fogja rendezni a 
helyzetet. 



Lencséné Szalontaí Mária: 
Elmondta, hogy az OKFŐ ebben nem intézkedik, a szakhatóságok fogják az 
engedélyeket kiadni. Az új állapotnak megfelelően az önkormányzatnak kell új 
feladat-ellátási szerződést kötni a Máthé-M és Társa Kft-vel és a megkötött 
szerződés egy példányával kell tájékoztatást adni az OKFŐ felé. 
Ha a doktornő tagja volt praxisközösségnek, annak intézése pedig az ő feladata lesz. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a határozati javaslatot támogatja, szavazatával 
jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a határozati javaslatot egyhangúlag - 7 igen 
szavazattal - elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

49/2023. (IX.26.)Szoc. 
Tárgy: Szentes város III. számú felnőtt háziorvosi körzet működtetése (9) 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a „Szentes város III. számú felnőtt háziorvosi körzet működtetésére" vonatkozó 
előterjesztést és egyhangúlag a határozati javaslat elfogadását javasolja a 
Képviselő-testület számára 

4. Az orvosi ügyeleti ellátás működése (10) 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte az irodavezetőt, kiegészítése van-e? 

Lencséné Szalontaí Mária: 
Tájékoztatta a bizottságot, hogy 2023. október 1-től Csongrád-Csanád vármegyében 
is a Mentőszolgálat veszi át az orvosi ügyeleti feladatok ellátását. Azokat az 
eszközöket, amiket eddig az Emerency Service Kft. használt és az önkormányzat 
tulajdona, természetesen a Mentőszolgálat részére is felajánlották. A 
Mentőszolgálattól a mai napon érkezett meg az a lista, hogy milyen eszközöket 
szeretnének a továbbiakban használni. Ezek átadásához egy haszon-kölcsön 
szerződés megkötése szükséges, amit a Képviselő-testületnek kell elfogadnia. A 
Képviselő-testület döntése szükséges majd ahhoz is, hogy az ingatlant milyen 
formában kívánja hasznosítani és a fennmaradó eszközök további sorsáról dönteni. 
Dr. Szabó Andrea: 
Megkérdezte, hogy az önkormányzatnak mennyi kell fizetni az ügyelet 
működéséhez? 

Lencséné Szalontaí Mária: 
Elmondta, hogy eddig az önkormányzat kötelező feladata volt az ügyelet 
működtetése, október 01-től az állam feladata az ellátás biztosítása, így jelen 

H A T A R O Z A T 

7 



tudásuk szerint az önkormányzatnak nem kell hozzájárulni ehhez. Természetesen 
azokat az eszközöket, amikre igényt tartanak az önkormányzat biztosítja, de forrást 
nem kell hozzátenni. 

Agócs Lászlóné: 
Kiegészítette, hogy örül annak, hogy az ügyelet visszakerül a régi helyére, hiszen ott 
jó helyen, jól felszerelt eszközökkel, jó szakemberekkel működött. Örül annak, hogy 
minden orvos ügyel, de sajnálatát fejezte ki, hogy külön gyermekügyelet nem lesz, de 
talán szerencsés helyzetben van a város azért, mert a kórházban van 
gyermekosztály, sürgős esetben van hova fordulni. 

Dr. Chomiak Waldemar: 
Kifejtette, hogy nyugtával dicsérjék a napot. Véleménye szerint az ügyelet jól 
működött. Amióta állami feladat lett, sok helyen gond van vele. Kényszerdiktátum lett 
az orvosok elé rakva, kényszer alatt kell dolgozni. Minőségi visszaesés következett 
be, nincs gyermekügyelet, elmondta, hogy még ő sem látott el sosem gyermeket. 
Tudomása szerint 10 óra után pedig nem is lesz orvos az ügyeleten, ez is 
visszaesés. 
Jó helyen volt a Vásárhelyi út 30. szám alatt, a jelenlegi Mentőszolgálat helyszínén 
semmi sem változott, talán tisztasági festés történt. Véleménye szerint Szenti 
doktornő döntése is azért született, mert nem akar ügyelni. 

Agócs Lászlóné: 
Szkeptikusak voltak mindig, bízik abban, hogy mindenki felelősségteljesen végzi 
majd a munkáját. 

Bódi Szilvia: 

Megkérdezte, hogy a gyermekeket csak reggel 8-tól este 8-ig látják el? 

Lencséné Szalontai Mária: 
Válaszában elmondta, hogy a gyermekügyelet ugyanúgy működik, mint a felnőtt, 
ugyanabban az időben, azzal a kivétellel, hogy a gyermekeket hétvégén és 
ünnepnapokon reggel 8-tól este 8-ig a dr. Bugyi István Kórház SBO osztályán látják 
el. 
Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt, kérte a bizottságot, hogy aki a 
határozati javaslatot támogatja, szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a határozati javaslatot - 6 igen szavazattal 1 
tartózkodás mellett - támogatta, és az alábbi határozatot hozta: 

50/2023. (IX.26.)Szoc. 
Tárgy: Az orvosi ügyeleti ellátás működése (10) 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a „Az orvosi ügyeleti ellátás működése" című előterjesztést és 6 igen és 1 
tartózkodás mellett a határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő-
testület számára 



5. A 2023. évi közfoglalkoztatásról beszámoló 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte az előterjesztőt, kiegészítése van-? 
Takács Ádám: 
Kiegészítette a beszámolót azzal, hogy májusban volt egy belügyminisztériumi 
ellenőrzés, ami az adminisztrációt ellenőrizte teljes körűen, ezzel kapcsolatban 
kifogást nem találtak, pénzügyi, számviteli területen tettek javaslatokat. 
Augusztusban Kormányhivatail ellenőrzés volt, megállapították, hogy minden a 
legnagyobb rendben működik. 

Dr. Szabó Andrea: 
Az anyag tartalmazza, hogy valamennyi létszám hiányzott, megkérdezte, hogy hány 
fő hiányzott a rendszerből? 

Takács Ádám: 
A helyi sajátosságú programban folyamatosan 3-4 fő, ami hiányzik a hatósági 
szerződésben foglaltakhoz képest. A többi program gyakorlatilag 100 %-os 
feltöltöttséggel működik. 

(13:40 órakor Hornyik László Károly elhagyja a termet. A bizottság létszáma: 6 fő) 

Agócs Lászlóné: 
Az egyik program csak 2023. november 30-ig tart az anyag szerint. Kérdése, hogy 
utána mi lesz? 

Takács Ádám: 
Elmondta, hogy minden évben meghosszabbításra kerül ez a program is. Év vége 
felé látják, hogy a járásban mennyi a forrás, mivel ez a program járási szintű 
program, most is valószínűleg 2024. február 29-ig meghosszabbítják. 

Agócs Lászlóné: 
Megjegyezte, hogy a 2023. január 1-től érvényes nettó bér, ami segédmunkásnak 
77.140,-Ft, a legnagyobb összeg a szakképzett munkavezetői bér, 108.408,-Ft. 
Véleménye az, hogy éljen meg belőle, aki kitalálta. 

Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt, kérte a bizottságot, hogy aki a 
határozati javaslatot támogatja, szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a határozati javaslatot egyhangúlag - 6 igen 
szavazattal- támogatta, és az alábbi határozatot hozta: 

51/2023. (IX.26.)Szoc. 
Tárgy: 2023. évi közfoglalkoztatásról szóló beszámoló 

H A T Á R O Z A T 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság megtárgyalta a 2023. évi közfoglalkoztatásról 
szóló beszámolót és azt elfogadja. 



A határozatról értesítést kap: 
1. Szentes Város Polgármestere 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda 

6. Szentesi Családsegítő Központ kérelme 
Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy az intézmény hideg élelmiszer vásárlására kéri a támogatást. Jó, 
hogy van ilyen, hiszen akkor is tudnak segíteni, ha valaki szombaton vagy vasárnap 
kér segítséget. Örül annak is, hogy a pld. a Lidi, Aldi is segíti az intézményeket. 

(13:44 órakor Hornyik László Károly visszajött a terembe. A bizottság létszáma: 7 fő) 

Javasolta, hogy bizottság támogassa a kérelmet. 

Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt, kérte a bizottságot, hogy aki a 
kérelmet támogatja, szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a kérelmet egyhangúlag - 7 igen 
szavazattal- támogatta, és az alábbi határozatot hozta: 

52/2023.(IX.26)Szoc. 
Tárgy: Szentesi Családsegítő Központ kérelme 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a Szentesi Családsegítő Központ kérelmét. 

1. A Szociális Bizottság a 2023. évi bizottsági pénzkeret terhére 250.000,-Ft-tal 
támogatja hideg élelmiszer megvásárlását. 

2. A Szociális Bizottság felkéri a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális 
Iroda vezetőjét a támogatási szerződés elkészítésére. 

A határozatról értesítést kap: 
1. Szentesi Családsegítő Központ Szentes, Ady E. u 10. 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Iroda 
3. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda vezetője 

Agócs Lászlóné: 
Hozzátette, hogy 795 eFt maradt a bizottsági keretből, javasolta, hogy karácsonykor 
ellátotti létszám arányában osszák fel majd az intézmények között. 

Krausz Jánosné: 
A támogatások kapcsán elmondta, hogy számára nagyon felháborító, hogy vannak 
olyan szülők, akik otthon vannak, nem dolgoznak, arra hivatkozva, hogy 
depressziósok. Más családok megszakadnak abban, hogy mindent elő tudjanak 
teremteni, mások pedig otthon ülnek és csak arra várnak, hogy kapják a segélyeket, 
támogatásokat. Életükben nem dolgoztak egy napot sem és a gyerekekre hivatkozva 
várják a segélyeket. Ezekkel kellene valamit kezdeni. 

H A T Á R O Z A T 



Agócs Lászlóné: 
A Lakásügyi Bizottságnak is tagja és ott is látják, hogy 4 autó van, meg minden, de 
nem akarnak magasabb díjat fizetni, mert nekik csak 40 eFt a jövedelmük, alkalmi 
munkából. Mindig megtalálják a kiskaput. 

Krausz Jánosné: 
Kényszeríteni kellene valamilyen módon ezt a réteget, hogy változtasson a 
magatartásán. 

Agócs Lászlóné: 

Megjegyezte, hogy szabad országban élünk. Meg kellene őket tanítani. 

Gál Antal: 
Az a probléma, hogy megtanulták, de nem a feladataikat, hanem a jelenlegi 
rendszert használni. Megtanulták, hogyan kell a támogatásokat megszerezni, 
nagyképűen tudják, hogy nekik mi jár és ellavíroznak egész életükben. 
Berki András: 
Kiegészítette azzal, hogy ehhez hozzájárulnak az alacsony közfoglalkoztatási bérek 
is, hiszen segélyekből is össze lehet annyit szedni, és nem is kell elmenni dolgozni. 

7. Intézményi beszámolók 

Agócs Lászlóné: 
A Bölcsőde beszámolója kapcsán megkérdezte, hogy az új bölcsőde hány gyermeket 
szippantott el. 

Szöllősi Ágnes: 

Nem lehet észrevenni, folyamatos az érdeklődés a bölcsődei ellátás iránt. 

Krausz Jánosné: 
Egy gondozónő áthelyezéssel került át az új bölcsődébe, megkérdezte, hogy ilyen 
lehet? 
Szöllősi Ágnes: 
Elmondta, hogy igen, mert közalkalmazotti státuszból ugyanolyan státuszban vették 
át. 

Krausz Jánosné: 
Ezt nem teljesen értette. 

Gál Antal: 
Ha így egyeznek meg, akkor semmi akadálya nincsen. Nem közalkalmazotti státuszba 
megy át, mivel egyházi intézmény, de viszi magával a közalkalmazotti jogviszonyával 
megszerzett jogokat. 

11 



Agócs Lászlóné: 
A Családsegítő Központ beszámolója kapcsán megköszönte a nyári napközis táborok 
szervezését, és gratulált az intézmény 30 éves évfordulójának színvonalas 
megünnepléséhez. 

Dr. Szabó Andrea: 

A beszámolóban szerepel, hogy ellenőrizték a szórakozóhelyeket, mit tapasztaltak? 

Gál Antal: 
írásos összefoglaló még nem készült el, de valószínűleg minden rendben volt, mert ha 
nem lett volna, arról tudna. 
Bódi Szilvia: 
Kiegészítette, hogy a rendőrség, katasztrófavédelem és a polgárőrség bevonásával 
szoktak éjszaka ellenőrzéseket végezni a 16 év alattiakra vonatkozóan. Mindent 
rendben találtak. 

Krausz Jánosné: 
Megjegyezte, hogy a bulik alatt nagyon erősek a fiatalok, példaként hozta, hogy a 
lecsófesztiválon betontuskóstól emelték ki a padot, mert arrébb akarták tenni. 

Hornyik László Károly: 
A buszpályaudvaron is zavarta őket a 8-as tábla, teljesen elfektették egy hétvégi buli 
után. 

Agócs Lászlóné: 
A Gondozási Központ kapcsán megemlítette, hogy Sepsiszentgörgyön voltak és a 
továbbiakban is gondolkodnak közös pályázat beadásán. 

A Parkerdő kapcsán elmondta, hogy 15 éves lesz az intézmény. 

Berki András: 
A Hajléktalan Segítő Központ esetében megemlítette, hogy az Aldival kapcsolatos 
együttműködésük lóg a levegőben. Nem a szerződést módosították meg, hanem az 
élelmiszerkiadást. 
Amit nem adnak el délelőtt, azt délután 50 %-os áron kínálják, és ami abból marad, 
csak azt tudják elvinni. Ez azt fogja eredményezni, hogy a mennyiség nagymértékben 
csökkeni fog, mert 50 %-os áron el fogják vinni a boltból a vevők. 

Kiegészítette, hogy a Pennytől ők is eddig 1-2 nappal a lejárat előtt megkapták az 
élelmiszert, egyelőre mennyiségi csökkenést nem tapasztaltak, ma is például 8 adag 
húst is kaptak. 
Neki a délutáni osztással lesznek problémái, mert a boltok még délután 50 %-os áron 
felkínálják a vevők részére, és nem tudja, hogy délután hogyan fogják szétosztani, 
hiszen nekik a délelőtt szólt erről, az emberek is tudták, hogy mikor kell jönni. 

Berki András: 
Nem elfogytak a termékek, hanem egyik napról a másikra eltűntek. A profitmentés felé 
mentek el a boltok, ami részükről érthető is. 

Gál Antal: 
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Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte, hogy hűtőbe nem tudják betenni? 

Gál Antal: 
Felborul a rendszer, mert délelőtt még próbálják a boltok árulni, nekik viszont délután 
azonnal szét kellene osztani. 

Hornyik László Károly: 

Hozzátette, hogy ezzel a nagykereskedők járnak jól. 

Krausz Jánosné: 

Megkérdezte, hogy a COOP boltokban nincs ilyen? 

Hornyik László Károly: 
Nem vonatkozik rájuk és nem vesznek részt az adományozásban. A COOP, a Reál, a 
Spar, ezekre nem vonatkozik, ezek a legdrágább boltok. Berki András: 
Lesz egy átállási időszak, ahol majd fogynak az adományozott élelmiszerek, 
tartalékolni nem tudnak, annyit tudnak tenni, hogy tájékoztatják az ellátottakat, hogy 
csökkenni fog a kapott mennyiség. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki az intézményi beszámolókat elfogadja, szavazatával 
jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az intézményi beszámolókat - 7 igen 
szavazattal- elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

53/2023. (IX.26.)Szoc. 
Tárgy: Intézményi beszámolók 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
az intézményi beszámolókat és azokat egyhangúlag elfogadta. 

8. Egyebek 

Elmondta, hogy egyre nő a feszültség a Gordius népkonyhai ellátásával 
kapcsolatosan. Annak idején kb. 5 helyen indult el a népkonyhai ellátás a városban, 
jelenleg tudomása szerint már csak kettő helyen, a Hungeritnél és náluk van étel, 
egyre nagyobb adminisztrációval. Akkor készült egy szerződés, először a Vásárhelyi 
út vonatkozásában, később azt a szerződést bővítették a különböző helyszínekre. 
Ami jelenleg a gondot okozza, hogy a Gordiusos kolléga rendszeresen bejár az 
intézménybe, különböző szerződéseket akar a családsegítős kollégákkal aláíratni, 
hogy nekik mit kell csinálni, mi kötelező, milyen ruhát vegyenek fel stb. 

H A T Á R O Z A T 

Gál Antal: 
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Nem érti, hogy az intézményében más mondja meg a kollégáknak, hogy mit 
csináljanak. Azt szeretné, hogy akkor kössenek egy normális szerződést, amiben 
lefektetik, hogy az intézmény a helyet, két órában a kollégákat biztosítja, fizeti a 
rezsit, a többi pedig a Gordiusra tartozik, és egymás dolgába nem szólnak bele. 

Berki András: 
Hozzátette, hogy azt sem tudják, hogy a Gordiusnak milyen szerződése van a 
népkonyhai ellátás vonatkozásában. 

Puskásné Halál Ágnes: 

Az önkormányzat szerződése adagszámra vonatkozott. 

Lencséné Szalontai Mária: 
Kiegészítette, hogy az a szerződés, amit a legelején kötött az önkormányzat és a 
Gordius, kifejezetten csak arra vonatkozott, hogy az önkormányzat a különböző 
telephelyeken hozzájárul ahhoz, hogy a Gordius az ételt kioszthassa. Adagszám 
nem szerepelt a szerződésben. 
Hornyik László Károly: 

Megkérdezte, hogy ilyen szerződése van az intézménynek? 

Gál Antal: Igennel válaszolt. Annyit hozzátett, hogy elég érdekes sztori ez az intézmény, van 
még pár ilyen az országban, példaként említette, hogy két éve nem létező címen 100 
adag étel be volt jelentve. 

Ezzel nem foglalkozik, csak egy felhatalmazást szeretne kérni a Bizottságtól, hogy 
egy megfelelő tartalmú szerződést köthessen az intézmény a Gordiussal, amiben 
lefektetik a mindkét félre vonatkozó kötelezettségeket. 

Agócs Lászlóné: 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a felhatalmazással egyetért, szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság a felhatalmazást - 7 igen szavazattal-
elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

54/2023. (IX.26.)Szoc. 
Tárgy: Szentesi Családsegítő Központ és a Gordius Intézmény 
szerződéskötése 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a Szentesi Családsegítő Központ és a Gordius Intézmény között a népkonyhai 
ellátás biztosításáról szóló szerződéskötéssel kapcsolatos felvetést. 

A Szociális Bizottság felhatalmazza a Szentesi Családsegítő Központ 
intézményvezetőjét, hogy a Gordius Intézménnyel a népkonyhai ellátás biztosításáról 
szóló szerződést megkösse. 



A határozatról értesítést kapnak: 
1. Szentesi Családsegítő Központ intézményvezetője 6600 Szentes, Ady E. u. 

2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda 

Agócs Lászlóné: 
Tájékoztatta a bizottságot, hogy a gyermekek étkeztetésével kapcsolatosan minden 
rendben van, elindult az év. Megkérdezte, hogy mennyi kintlévősége volt az 
önkormányzatnak? 

Vida-Szücs Istvánná: 
Elmondta, hogy a 12 mFt kintlévőségből már csak 4 mFt van, a többit a szülők 
rendezték. 
Megjegyezte, hogy a várakozáson felül sikerült lebonyolítani a váltást. Most van 
beszerzés alatt a chipes rendszer, ha beszerelésre kerül, minden gyermek kapni fog 
egy kártyát, amin az egyenlege lesz rajta és az, hogy melyik napokon ehet. 

Voltak egy kollégájával olyan helyen, ahol ez már működik, és nagyon pozitívan 
nyilatkoztak a rendszerről. 

Agócs Lászlóné: 
Megjegyezte, hogy a védőnők is rendben vannak, bár még a szerződés nem 
született meg. Januártól pedig az iskolavédőnők is átkerülnek. Kérdése, hogy ott a 
Rózsavölgyi-ház is át fog kerülni az egyetemhez? 

Vida-Szűcs Istvánná: 
A Rózsavölgyi-házban még működik az Anyatejgyűjtő Állomás, az az 
önkormányzatnál marad. 
Elgondolkodtató, hogy 2 naponta 2 édesanya adja le az anyatejet, ezért kell-e 
hétköznap 4 órában, hétvégén pedig 6 órában két kolléganőt foglalkoztatni, akik 
felváltva látják el a feladatot. Sajnos az a baj, hogyha kevesebbet fizetnek, akkor 
nem vállalják. 

Még a jelenlegi átadásnál is megy a vita, hogy ki mit fizet, mit végez el, az 
iskolavédőnők esetében ez még bonyolultabb lesz, mert a költségeket meg kell 
osztani, valamiféle m2 alapján. 

Agócs Lászlóné: 
Meg kell várni, hogy mit mond az egyetem. Véleménye szerint egy épületben az 
összes védőnő elférne. 

Vida-Szücs Istvánná: 
A Népegészségügyi Osztály miatt kellett külön engedélyt kérni, mert nem volt 
megfelelő számú helyiség. Arra is felhívta a figyelmet, hogy az iskola-egészségügyi 
feladat változatlanul itt marad az önkormányzatnál. 

Krausz Jánosné: 
Visszatérve az étkezéshez, megkérdezte, hogy a 4 mFt-os adósságra szerződéseket 
kötöttek? 

10. 
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Vida-Szűcs Istvánná: 
Igennel válaszolt, minden szülő pozitívan állt hozzá, és megkötötték a 
szerződéseket. 

Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy Végh Erika doktornővel beszélt, aki sürgette a rendelő javítását. 
Kérte a Szociális Iroda vezetőjét, hogy levélben jelezze ismételten a problémát. 

Felvetette még, hogy van egy 72 éves néni, akinek elromlott a kályhája, ha valaki tud 
segíteni, tegye meg. 

Megállapította, hogy több kérdés, vélemény, hozzászólás nem volt, megköszönte a 
részvételt és a nyílt ülést 14:28 órakor bezárta. 

K.m.f. 
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